
 

ERASMUS+ Programı Kazanan Öğrenci Bilgilendirme Toplantısı 

(21.07.2023) Değerlendirme Raporu 

 

 

 

 

Diğer görüş ve öneriler: 

- Toplantıda herkes ilgiliydi , sorularımıza da ellerinden geldiğince yanıt verdiler ,herkese 

çok teşekkür ederim.  
- adım adım ne yapmamız gerektiği anlatılmadı yüzeysel geçildi.  
- Bilgilendirme toplantısının kazanan öğrenciler ilan edildikten sonra en kısa zamanda 

yapılması gerekir. 



 

 

 

- powerpoint sunumu öğrencilere atsaydınız çok iyi olurdu. 
- hala aklımda kalan sorular var birebir iletişim daha iyi olabilir.  

- Toplantının kaydı alınabilirdi, grup açıldıktan sonra toplantı anına kadar sorularımıza 

cevap alamadık, onu geçtim, toplantı esnasında kayıt alır mısınız diye sorduk ona da 

cevap yok. Çalıştığım için müsait değildim ve katılamadım. Her şey çok ağır, çok geç 

işliyor ve iş işten geçmiş oluyor. 

- Genel olarak faydalı bir toplantıydı. Lakin eğer süreci öğrenim, staj, lisans, yüksek 

lisans ve doktora olarak ayırıp bir toplantı düzenleyebilirseniz daha faydalı olacağı 

kanaatindeyim. Şahsen bir yüksek lisans öğrencisi olarak süreç hakkında endişelerim 

mevcut. Ayrıca mümkün olursa erasmus bölüm koordinatörleride toplantıya katılabilir 

ve bize yüzyüze olamasak bile aklımızdaki sorulara çok net yanıtlar alabiliriz. İlginiz için 

teşekkür ederim. 

- Katılan öğrenci sayısı ve ihtiyaç duyduğu bilgilendirmeler, cevaplar fazla olduğu için 

neredeyse 2 saat süren bir toplantı oldu. Yalnızca soru cevap üzerine nominasyon 

sürecine kadar teams üzerinden birkaç toplantı daha ayarlanabilir bence. Çünkü, 

süreçle alakalı birçok veri karşı okul ve ülkeye de bağlı olduğu için bizlerin destek ve yol 

gösterici önerilere ihtiyacı oldukça fazla oluyor. Teşekkür ediyorum. 
- Yapılması gereken durumlar için önceden bilgilendirilmek ve nasıl yapılacağına dair 

yönlendirmeler istiyorum. 

- Toplantının iptal olduğuna dair bir mail geldi arkadaşım söyledi son anda katılabildim 

ama iş görüşmem olduğu için hepsini de izleyemedim. Toplantı kaydı da yayınlanmadı.  
- Bireysel yardım güzel olabilir süreç boyunca 


